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   ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 

STŘEDOKLUKY 
dne 15.11. 2023 v 18.00  

v zasedací místnosti OÚ Středokluky (Lidická č.p. 61) 
 

 

Přítomní: B. Fröhde, L. Kuchař, J. Paznocht, J. Petrů, P. Rückl, J. Svobodová, M. Šeda,  

Š. Třísková, V. Vilím 

Omluveni: Neomluveni:  
 

Uvítání – předsedající pan Ing. Jaroslav Paznocht oznámil, že zastupitelstvo bylo svoláno dle 

zákona a je usnášeníschopné.  

Starosta oznámil, že jednání bude vysíláno živě na internetu.  

ZAHÁJENÍ, URČENÍ ZAPISOVATELE A OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU, 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 
Předsedající navrhl zapisovatele Mgr. Terezu Bublíkovou a ověřovateli Mgr. Šárku Třískovou 

a Martina Šedu. 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Středokluky určuje zapisovatelem Mgr. Terezu Bublíkovou a 

ověřovateli Mgr. Šárku Třískovou a Martina Šedu. 

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se:0  

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje následující program: 

1. Diskuse s 1.VHS o výši vodného a stočného pro rok 2023 

2. Žádost občana nebezpečné nájezdy na Kladenskou ulici – přidaný bod 

3. Rybník Pod Panskou – přidaný bod 

4. Zpráva starosty, místostarosty, výborů a komisí. 

5. Zpráva o činnosti výborů 

6. Smlouva EKO – KOM 

7. Dodatek ke Smlouvě o spolupráci při zabezpečování požární ochrany – Tuchoměřice 

8. Dodatek ke smlouvě s ČEZ ESCO a.s. 

9. Zřizovací listina ZŠ Středokluky, p.o. 

10. Kubrova škola 

11. Dar vozidel MVČR 

12. Dopravní vize obce 

13. Žádost o dotace MAS 

14. Rozpočtové opatření 

15. Diskuze 

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 
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1) Diskuse s 1. VHS o výši vodného a stočného pro rok 2023 (Paznocht) 
Na základě žádosti občanů byli pozváni zástupci 1.VHS, aby vysvětlili způsob výpočtu ceny 

vodného a stočného.  

Na jednání se dostavila Ing. Petra Janská a Ing. Martin Aleš.  

Dle promítané prezentace vysvětlili tvorbu ceny za vodné a stočné v naší obci (prezentace je 

přílohou zápisu ZO).  

 

Ke zpřesnění měření odběru vody by mělo dojít vybudováním měrné šachty mezi obcí 

Středokluky a Běloky a po výměně vysloužilých vodoměrů. 

Další faktor, který mohl přispět ke snížení ceny, je kontrola nezasmluvněných objektů v obci.  

 

?Kdo stanovil normativy na osobu v případě, že beru vodu ve studni? – Normativ vychází 

z legislativy, spotřeba je 90 l/os./den a nepřipouští vodoměr na studni. Alternativou je 

vodoměr na kanalizaci, ten je ale vzhledem ke kvalitě vypouštěné vody cenově náročnější a 

jeho instalace se obvykle nevyplatí. 

 

?Do ztracené vody se počítá i voda při odkalování?  - Ano, odkalování je součást údržby, 

množství takto spotřebované vody je sledováno. 

 

?Na konci listopadu bude známa cena vody na rok 2024 -loni existovaly možné varianty 

snížení, jednou z nich byla tzv.– soc. únosná cena, co to znamená?  Obec má možnost žádat 

OPŽP o snížení ceny vodného a stočného na soc. únosnou cenu tzn. obec by doplácela na 

provoz VAK – tuto cenu stanovuje státní fond životního prostředí a je to vypočtená cena 

vodného a stočného na základě dlouhodobého sledování cen. V letošním roce by občané díky 

této ceně platili více, než jaká bude stanovená cena.  

 

?Bude doba platnosti cejchů na elektronických vodoměrech prodloužena? – dle plánované 

legislativy by platnost cejchu elektronického vodoměru měla být zvýšena na 8 let, naopak 

platnost cejchu analogového vodoměru bude snížena na 5 let. 

 

? Jsou nutné odečty 4x ročně? – pokud chceme přesně sledovat ztráty, je to nezbytné.  

 

?Jaký je rozdíl v ceně analogového a digitálního vodoměru? Zhruba 1500Kč/2400Kč  

 

? Co může obec udělat proto, abychom snížili cenu? – musely by snížit cenu Středočeské 

vodárny, ostatní náklady jsou neměnné mimo výše nájemného, pomohlo by i snížení množství 

nevyfakturované vody. Ale ne o moc.  

 

? Máte přehled nemovitostí, které neplatí vodné a stočné? – to je záležitost obce, některé 

odběratele nelze identifikovat.  

 

? Lze vyzkoušet, kdo je nebo není připojen ke kanalizaci? – ano, v obci již dříve proběhl 

kamerový monitoring i kouřový monitoring. Připojení ke kanalizaci lze nařídit.  

 

? Máte k dispozici přehled ztrát? Přehled ztrát je součástí roční zprávy. Obec tuto zprávu 

zveřejní na webu. 

 

 ? Má obec možnost zatlačit na cenu vody převzaté? – má, ale nebyla by první a všechny 

pokusy byly bezúspěšné.  
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2) Žádost občana nebezpečné nájezdy na Kladenskou ulici (Přidáno na 

žádost občana) 
Výjezd od nemovitostí čp. 2 a 148 je velice problémový. Dopravní situaci znepříjemňuje 

špatný výhled do zatáčky, kamenitý povrch vozovky, který znemožňuje rychlý výjezd i 

nadměrný provoz, který je momentálně zhoršen uzavírkami na D7.    

Obec obdržela žádosti o instalaci dopravního zrcadla, aby bylo vidět auta přijíždějící shora 

z ul. Kladenská. Starosta byl vyzván k vyzkoušení výjezdu od zmiňovaných nemovitostí. 

Starosta – výjezd z této ulici vyzkoušel několikrát, bohužel ne v dopravní špičce. Dopravní 

situaci této lokality měla řešit arch. soutěž Centra obce Středokluky, tuto část projektu ZO pro 

tuto oblast neschválilo. Starosta problém připomene při projednání Dopravní vize obce. 

Umístění zrcadla vyzkoušet můžeme, ale nemyslí si, že zrcadlo bude mít velký efekt pro 

zjednodušení výjezdu.  

 

P. Rückl – v jaké části veřejného projednání Dopravní vize obce bude o tomto místě jednáno? 

22.11. 2023 od 17:00 hod nad OÚ. 

 

Š. Třísková – podporuje zkoušku umístění zrcadla. 

 

M. Šeda – opakovaně zkoušel výjezd z daného místa i v ranní dopravní špičce. V místě, kam 

by dle žádosti mělo být zrcadlo umístěno, bude zřejmě špatný výhledový úhel, možná by bylo 

třeba soustavy zrcadel. 

Každé umístění zrcadla musí projít schvalovacím procesem s odůvodněním. Pokud nebudou 

vycházet rozhledové poměry je možné, že bude zakázáno odbočení vlevo a dojde ke 

zjednosměrnění daného prostoru. 

 

V. Vilím – mohli bychom požádat, aby byla rychlost omezena na 40 v celém úseku nebo 

navrhuje umístit další vodorovné značení. 

 

? Pokud bychom vyjížděli pouze ve směru jízdy a následně se otáčeli ve Školské ulici, kde se 

budeme otáčet, až bude uzavřena horní větev Školské? Otáčení bude možné v ulici Na 

Parcelách.  

 

3) Rybník pod Panskou (Paznocht) 
Nájemní smlouva Rybníka Pod Panskou s Českým rybářským svazem, o.s. místní organizací 

Kladno končí 31. 12. 2024. Nájemce požádal o prodloužení smlouvy. Starosta odmítl podepsat 

prodloužení bez zhodnocení stávající činnosti kladenských rybářů, bez přípravy nové smlouvy, 

která posílí pozici obce a v nejlepším případě bez výběrového řízení na provozovatele.  

 

Tento rybník je součástí Území studie Rekreace a její naplňování ovlivní i vybraný nájemce. 

S ČRS bylo několik sporných bodů – příliš intenzivní využívání rybníka oproti smyslu rybníka 

a s tím související nízká kvalita vody v rybníce, odmítnutí slovit rybník dle příslušných pravidel 

a další komunikační problémy.  
 

Připomínka občana: Rybník má velkou obsádku a malou hloubku. Rybník už při stavbě nebyl 

vybagrován do hloubky dle návrhu.   

L. Kuchař – v rybníce má být vůle kvůli povodni, tuto podmínku správce nedodržuje, rybník 

nejde vylovit – není lovné místo ani příjezd 
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J. Petrů – dle pravidel by v tomto rybníce neměla být, vyjma přirozené, žádná osádka. 

 

Starosta navrhl zřízení výboru, který by připravil podklady pro kvalitní rozhodování obce. 

Předsedou výboru musí být zastupitel.  

 

Hlavní témata výboru k řešení by měly být:  

1) Zhodnocení provozu rybníka Pod Panskou v posledních 10 letech (obec, kraj, Černošice, 

hygiena, povodí, ekologové (VÚV TGM), dotazník veřejnosti apod.) 

2) Najít možnosti dalšího provozu rybníku – výčet způsobů provozování vodních ploch.   

3) Prověřit realizaci možností – jaký je zájem apod.  

4) Navrhnout řešení se všemi pro a proti.  

5) Příprava realizace řešení včetně nové smlouvy, případně veřejné zakázky.  

 

Starosta navrhnul, aby ve výboru byl Ondřej Simon. 

 

Následně vyzval zastupitele k přihlášení se k předsedovi.  

 

Usnesení č.23/ZO/98: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje zřízení Výboru pro Rybník 

Pod Panskou jmenuje jeho předsedou Ladislava Kuchaře.   

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

4) Zpráva starosty, místostarostů, výborů a komisí  
Dotace spolku: 

Host: Kamil Pavlata – předseda spolku Základní organizace Český svaz včelařů Hostivice 

Zástupce spolku předal obci podrobné podklady k vyúčtování obecní dotace, ty budou obcí 

prověřeny dle dotačních pravidel. Některé sporné položky byly odůvodněny a dovysvětleny. 

Pan Pavlata by rád na své náklady zakoupil skákací hrad, ale nemá prostory k uskladnění.  

Starosta – už jsme zkoumali možnosti zakoupení obecního skákacího hradu, problém údržba 

– obnovíme průzkum. 

 

Jednání 11.10.2023 

1. Závazný ukazatel ZŠ (Paznocht)    

2. Přijetí dotace Středočeského kraje na nákup hasičského vozíku (Petrů) – smlouva 

podepsána.  

3. Standardizace ÚP (Paznocht) – požádáno o dotaci, čeká se na vyjádření.  

4. Navýšení limitu VZ – úprava komunikací (Šeda) – opravy provedeny.  

5. Navýšení limitu VZ – sanace č.p. 187 (Paznocht) – sanace provedeny 

6. Záměr prodeje části pozemku p.č. 601/8 v k.ú. Středokluky (Paznocht)  -  

7. Žádost o odkup pozemku Farnosti Tuchoměřice p.č. 332/1, 332/3 a 602/3 v k.ú. 

Středokluky (Paznocht) –odešleme. 

8. Veřejná zakázka instalace VO nad přechod Lidická (Paznocht, Petrů) – akce běží viz 

níže.  

 

Jednání 6.9.2023 

1. Centra obce Středokluky (Paznocht) – smlouva nepodepsána.  
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2. Dodatek ke smlouvě IDSK (Paznocht) – podepsáno.  

3. Věcné břemeno Černovičky (Paznocht) – podepsáno. 

4. Věcné břemeno Běloky (Paznocht) – zatím nepodepsáno.  

 

Jednání 24.5.2023 

1. Státní pozemky (Paznocht) – v řešení.  

2. VZ: Mobiliář (Petrů) - připravuje se VZ a čeká se na rozhodnutí o dotaci.  

Jednání 12.4.2023 

1. Žádost majitele pozemku p.č. 158/87 k.ú. Středokluky (Paznocht)   

2. Strategie vzdělávání (Kuchař) – příprava smlouvy. 

3. Financování ZŠ Středokluky (Kuchař) – odborník zatím nenalezen. Pravidla se 

připravují.  

Jednání 25.1.2023 

1. VZ: Rekonstrukce komunikace Na Ovčíně (Paznocht) – obec dotaci nedostane.  

Jednání 14.12.2022 

1. Průběh stavby „Chodníky Lidická JIH“ (Paznocht) – čeká se na kolaudaci.   

2. Výměna kanalizačních poklopů (Paznocht, Kuchař) – připravuje se VZ. 

Jednání 31.8.2022 

1. Prodej části pozemku p. č. 54/1 k.ú. Středokluky (Paznocht)) – nedořešeno 

2. Žádost majitele pozemku p.č. 26 (Paznocht) – nedořešeno 

Jednání 22. 6. 2022 

1. Komunikace Nové Středokluky (Paznocht) – pozastaveno 

Jednání 19.5.2021 

2. Řešení pozemků v lokalitě U Hřiště pozemek p.č. 54/5 v k.ú. Středokluky (Paznocht) 

Jednání 31.3.2021 

1. Problematika svozu splašků z Černoviček – pravidla zatím nevydána. Ovšem 

provozovatel je připraven přijímat splašky.   

Jednání 17.2.2021 

1. Smlouva s družstvem Eurosignal – Datové sítě v obci (Paznocht) – chráničky se již 

ukládají.  

Jednání 25.11.2020 

1. Generel vodovodu (Paznocht) – čeká na vyhlášení. 

2. Odkanalizování, zásobení pitnou vodou lokalit Černovičky, Pazderna (Paznocht) – 

čeká na vyhlášení. 

Jednání 29.4.2020 

1. Žádost předsedy Spolku občanů a přátel Nové Středokluky (Paznocht) – předáno 

právníkům. 

2. Stav vody na přítoku k vodní nádrži (Sportovní areál "Koupaliště") - správa obecních 

vodních zdrojů (Paznocht, Petrů) – nedořešeno. 

Jednání 11. 3. 2020 

Zrušení mikroregionu (Petrů)  - stále v likvidaci, problém s majetkem 

 

Starosta informoval: 

Zeleň  

− větrolam Na Blivankách – zítra (16.11.) dojde k předání SPÚ, 3 roky se o něj bude 

starat. 

− Dojde k dosázení několika stromů po obci.  
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V Nové budově ZŠ stále probíhá stavba. Dvě přízemní učebny (203 a 204) budou vyštukovány 

příští týden. V menší učebně jsou položeny asfaltové pásy a chystá se příprava podlahy. Příští 

týden by měla přijít svítidla. Někdy na přelomu prosince a ledna bude osazen akustický strop, 

do něj zmíněná svítidla, vymaluje se a dokončí se podlahy.  

Ve Staré budově stále nejsou dokončeny šatny, čeká se na stříšku, zábradlí ke schodišti a 

instalaci nábytku.  

Areál Kubrovy školy – kraj má geodetický plán. Nyní běží oceňování. Z toho důvodu se prodej 

již nedostane na jednání Zastupitelstva Středočeského kraje v tomto roce. Dle vyjádření odboru 

majetku by měl prodej projít krajskou radou do konce roku 2023, zastupitelstvem pak na konci 

ledna 2024. Z toho důvodu si obec vypůjčila budovu č. p.105 na setkání seniorů dne 19. 11. a 

hasičskou zábavu 25.11. Dále plánujeme výpůjčku na školní besídku 22.12. a zábavu Pod 

vánočním stromem 25. 12. Na hasičské budeme testovat výčep v této budově.  

Zastávky linky č. 414 na Černovičkách – Obec připravila projekt, dopravní inspektorát chce ale 

přesnější informace. Příslušný úředník MÚ Černošice je na školení prakticky do konce roku. 

Pokusíme se o leden 2024. Označníky pro tyto zastávky, zastávky u školy a u benzínky dorazí 

tento týden.  

Územní studie: 

− Devaterky - 27.11. schůzka s majiteli – vyjasnění zadání studie 

− Průmysl u Nových Středokluk – schůzka taktéž 27.11.  

− M2AU – běží příprava ÚS Rekreace, cca v únoru chystáme další veřejné projednání 

Audit na obci dopadl dobře. Obec provede audit příspěvkových organizací.  

Dojde k výluce autobusů z důvodu uzavírky silnice do Nových Středokluk. Rychlá oprava díky 

levnějším stavbám a většímu příspěvku kraje, starosta poděkoval KSÚS a cestmistrovi.  

Uzavírka silnice pod mostem u Tuchoměřic se bude opakovat-zřejmě znovu bude autobus 

projíždět školskou ulicí. 

Při opravě ul. Lidická obec využila příležitosti a rovnou si položila do vozovky chráničky a 

pokračuje v přípravě nového nasvětlení přechodu.  

Proběhl postřik asfaltového recyklátu v Nových Středoklukách, na parkovišti u fotbalového 

hřiště a na dvoře u č.p.187.  

Obec zakoupila 4 nová gelová zrcadla za zhruba 100 tisíc Kč. Nyní jsou všechna zrcadla v 

majetku obce nerosící se.  

Četa osadila další koš. Čekáme na finální vyhodnocení dotace, abychom mohli provést 

objednávku dalšího mobiliáře.  

Martin Šeda prověřil možnosti přeložení chodníku na křižovatce Lidické a Kladenské z důvodu 

špatně přehledné křižovatky. Obecní chodník je zde umístěn na soukromém pozemku a naopak 

živý, smrčkový plot, který je soukromého vlastníka, je umístěný na obecním pozemku. 

Smrčkový plot, po úpravě autobusových zálivů a vozovky, znemožňuje dobrý rozhled při 

vjezdu do uvedené křižovatky. Obec požádala projektanta o návrh možného řešení, to bylo 

předběžně konzultováno a schváleno dopravním inspektorem, ale ztroskotalo na vedení kabelů 

společnosti CETIN. 
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Poslali jsme vyúčtování investice za intenzifikaci ČOV obci Běloky, jedná se o 455 tisíc Kč.  

V posledních týdnech obecní web nefunguje správně. Neobjevují se příspěvky apod. Dnes by 

měla být nasazena nová verze, která by měla problém vyřešit.  

Obec neuspěla s dotací na komunikaci Na Ovčíně. Je v seznamu náhradníků.  

Děkujeme panu Kozlovi za 25 let služby obci, od listopadu odešel do zaslouženého důchodu.    

V nové Střele vyjdou dvě pracovní nabídky – na nového člena pracovní čety a správce majetku. 

Pracovní četa pracuje lépe, když se může dělit na dvě dvojice. Práce je stále hodně.  

Správce majetku dostane na starost všech 9 obecních budov (revize, energetické audity, drobné 

opravy, 5 kotelen), rybníky, částečně zeleň a veřejná prostranství.  

5) Zpráva o činnosti výborů 
Kontrolní výbor: 

Předsedkyně J. Svobodová – proběhla informativní schůzka výboru, dosud činnost tohoto 

výboru spíše formální. Kontrolní výbor může kontrolovat takřka všechny a všechno v případě 

shody. ZO může výbor úkolovat. Ze zákona kontrolují jen usnesení, ostatní je na ZO. 

Finanční výbor: 

Předseda J. Petrů – 23.11. proběhne audit příspěvkových organizací skrze najaté kontrolory. 

Školská rada  

L. Kuchař – proběhla schůzka na které byly projednány investiční priority MAP, dotace na 

odborné učebny, dotace PRV – návrhy na dotaci (rekonstrukce vzduchotechniky v jídelně, 

akustický strop), zřizovací smlouva, a potřeby ZŠ – běžné opravy a úpravy zařizuje škola. Zápis 

bude zveřejněn na webu obce.  

?Co s věcmi Středočeském kraji, které zbyly ve školní budově? Hromadit, pak je předáme nebo 

vyhodíme. 

Vzduchotechnika v jídelně – starosta – prověření situace odborníkem proběhlo v létě – 

doporučil kompletní obnovu, nejde opravit. Lze konzultovat s jiným odborníkem. Chce 

dokončit opravy související s rekonstrukcí, pak by mohl vypomoct správce majetku. 

L. Kuchař – trubky v pořádku, lze vyměnit vnitřnosti vzduchotechniky, aby alespoň nějak 

fungovala. Nyní škola řeší neustálý kolotoč s vlhkostí. 

J. Svobodová – obec by mohla zvážit variantu pouze výdejny obědů ne kuchyně. Starosta – tuto 

variantu už jsme řešili. Obědy by byly dražší, navíc jsou vývařovny daleko a nedokázaly tak 

zaručit hygienické normy. Přesto tuto variantu obec rozhodně bude znovu prověřovat.  

L. Kuchař – bylo by riziko, že pokud bychom našli jediného možného dodavatele a ten by náhle 

skončil, neměli bychom náhradu a museli bychom zavřít školu.   

Starosta – mohli bychom zvážit i opačnou myšlenku jídelnu pro okolní školy. 

6) Smlouva EKO-KOM (Paznocht) 
Správce systému zajištění zpětného odběru odpadů společnost EKO-KOM připravila ve 

spolupráci se svazy obcí a ministerstvem novou smlouvu reagující na aktuální legislativu.  
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Jedná se především o náklady spojené s úklidem, dotříděním nebo odstraněním volně 

pohozeného odpadu na veřejném prostranství.  

Usnesení č.23/ZO/99: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje Smlouvu o spolupráci při 

zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 

hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. Pověřuje starostu k podpisu této smlouvy.  

Hlasování: Pro: 8 Proti: 0  Zdrželi se: 1 - Vilím 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

7) Dodatek ke smlouvě o spolupráci při zabezpečování požární ochrany – 

Tuchoměřice (Paznocht) 
Obec Středokluky prostřednictvím své Jednotky Sboru dobrovolných hasičů pomáhá sousedním 

obcím Číčovice a Tuchoměřice při zajištění požární ochrany. Obec Tuchoměřice přispívá obci 

Středokluky na tuto činnost 30 tisíci Kč. Vzhledem k rostoucím nákladům, a také častým výjezdům 

do této obce, došlo k navýšení na 50 tisíc Kč od 1.1.2024. Spolupracující obce se také podílejí 

formou darů ať už finančních či přímo nákupem vybavení.  

 

Usnesení č.23/ZO/100: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje Dodatek ke Smlouvě o 

spolupráci při zabezpečování požární ochrany mezi obcí Středokluky a Tuchoměřice. Pověřuje 

starostu k podpisu tohoto dodatku.  

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

8) Dodatek ke smlouvě s ČEZ ESCO a.s. (Paznocht) 
V roce 2022 končily smlouvy na dodávky plynu a elektřiny. Běžně obec vypisovala výběrová 

řízení pro obec, ZŠ, MŠ a TJ Sokol. Do VZ se nikdo nepřihlásil, proto byly podepsány smlouvy 

napřímo a schválené následně zastupitelstvem. Smlouva na dodávky elektrické energie byly 

schváleny do konce roku 2024. Částka byla fixní. Stát stanovil cenový strop, za který jsme 

následně dostávali elektřinu. Zastropování ceny státem končí. ČEZ ESCO, a.s., dodavatel 

elektřiny nabídl obci snížit cenu elektřiny v případě jedné smlouvy z 5590-5700 Kč za MWh 

na 5000 Kč bez DPH. a u druhé smlouvy (za 1 neobsazený byt) došlo ke snížení ze 7000,- Kč. 

V příštím roce připraví obec veřejnou zakázku na plyn i elektřinu, jak bylo dříve zvykem. 

 

Usnesení č.23/ZO/101: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje Dodatek č. 1 Smlouvy o 

sdružených službách dodávky elektřiny ze sítí nízkého napětí (nn) č. 1295444333, uzavřené dne 

05.04.2022 a Dodatek č. 1 ke smlouvě o sdružených službách dodávky elektřiny ze sítí nízkého 

napětí (nn) č. 1295466240, uzavřené dne 01.06.2022. Pověřuje starostu k podpisu těchto dodatků. 

Hlasování: Pro: 9 Proti:0   Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO  

9) Zřizovací listina ZŠ Středokluky, p.o. (Paznocht) 
Nová zřizovací listina měla být připravena ve spolupráci s novým ředitelem školy. Listinu 

připravil L. Kuchař.   

Starosta s některými úpravami ve zřizovací listině nesouhlasí, neví, do čeho chce škola 

investovat – možná tabule, nábytek, sady pomůcek. Nyní škola nemá dle svých výkazů žádný 

dlouhodobý hmotný majetek. Důležité je dlouhodobé plánování investic dle dlouhodobého 

investičního plánu. 

Dle návrhu by škola měla vyšší limit pro investice než obec. Starosta žádá, aby ZO rozhodovalo 

o každých dodatečných výdajích a škola měla stejné podmínky jako obec – nad 100 tis. 

kontrasignace, nad 250 tis. VZ. Popřípadě by mělo zastupitelstvo schválit jasná pravidla (interní 

směrnici), která by nakládání s prostředky určovala, ale ve zřizovací listině pouze základní 

částka. Změny listiny jsou administrativně náročnější než změny interních pravidel.  
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Otázkou je, zda má škola kapacity dělat veřejné zakázky v požadovaném standardu. 

 

Š. Třísková – navrhuje zhodnocení návrhu zřizovací listiny právní kanceláří.  

L. Kuchař požaduje zaslání návrhu bez jakýchkoli zavádějících komentářů.   

 

ZO bude hlasovat na příštím jednání. 

 

10) Kubrova škola (Paznocht) 

11) Dar vozidel MVČR (Šeda, Paznocht) 
Obec obdržela darem 2 vozidla:  

1) Škoda Roomster Combi r.v. 2006 v červené barvě od Hasičského záchranného 

sboru Hlavního města Prahy. Z vozidla bude muset být odstraněn maják a další 

speciální vybavení.  

Následně bude proveden základní servis (olej, brzdy apod.) a STK. Vozidlo 

bude sloužit správci majetku obce a pracovní četě pro vožení obědů.  

2) Volkswagen Transporter r.v. 2003 v modré barvě od Ministerstva vnitra. 

Po dokončení servisu bude využíváno SDH Středokluky a pracovní četou.  

 

Usnesení č.23/ZO/102: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje převzetí daru automobilu 

Škoda Roomster Combi, RZ 7A0 1476, vin TMBLC25J775025217 od Hasičského záchranného 

sboru Hlavního města Prahy a vozu Volkswagen Transporter, RZ 1A57254, vin 

WV2ZZZ70Z3H140999 od Ministerstva vnitra ČR.   

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

Usnesení č.23/ZO/103: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje provedení servisu 

automobilu Škoda Roomster v maximální hodnotě 30 000 tisíc Kč p. Martinem Šedou IČO: 

14067625.  

Hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: Šeda - 1 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

12) Dopravní vize obce (Paznocht) 
Starosta upozornil na Dopravní vizi obce. Dokumenty k veřejnému projednání ve dnech 20. a 

22. listopadu jsou vyvěšeny na webu. Občané mají možnost se vyjádřit do 12. 12. 2023 a to 

písemně na podatelna@stredokluky.cz, pomocí online formuláře, který bude zveřejněn na webu 

obce, písemně volně či pomocí formuláře na OÚ, na veřejném projednání.  

 

Zveřejněny byly první verze studie. Druhá upravená verze bude zveřejněna po Novém roce.  

 

Usnesení č.23/ZO/104: Zastupitelstvo obce Středokluky bere na vědomí veřejné projednání 

Dopravní vize obce.   

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

13) Žádost o dotace MAS (Paznocht) 
Místní akční skupina vypsala další kolo dotací z Programu rozvoje venkova SZIF. Vzhledem 

k délce dotačního řízení obec váhá, na jakou oblast bude žádost podávat. Zvažuje opět mobiliář 

(lavičky, informační nástěnky, stojany na kola a odpadkové koše s popelníkem) v celkové ceně s 

DPH ve výši cca 170.000,- Kč nebo vybavení ZŠ. 

 

mailto:podatelna@stredokluky.cz
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Usnesení č.23/ZO/105: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje podání žádosti o dotaci v rámci 

5. výzvy MAS Rozvoj Kladenska a Prahy-západ – Program rozvoj venkova Fiche 7 ROZVOJ 

PODMÍNEK PRO SETKÁVÁNÍ A VOLNOČASOVÉ AKTIVITY OBYVATEL. 

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

14) Rozpočtové opatření (Paznocht) 
Obec připravila rozpočtové opatření, které navyšuje především výdaje na silnice (opravy 

silnic byly letos nákladné), různé volnočasové aktivity, odpady, požární ochranu (vybavení 

vozíku z dotací). Vzhledem k úpravám v ostatních paragrafech se celková výše výdajů ani 

příjmů nemění.  

Usnesení č.23/ZO/106: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje Rozpočtové opatření č. 

10/2023, které nemění celkové příjmy ani výdaje.  

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se:0  

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

15) Diskuse  
Starosta pozval občany na nejrůznější vánoční akce. 

Koncem listopadu vyjde Střela. 

Čísla do okenního adventního kalendáře jsou téměř obsazena.  

Pracovní porada – 30.11. 2023 18:00 

B. Frohde – žádost o větve jehličnanu na výzdobu školy a adventní tvoření – domluví se 

s pracovní četou. 

?P. Rückl – plní nájemce koupaliště své povinnosti? Měli bychom se plně držet smlouvy.  

Momentálně ne. Nájemkyně dostala výzvy k úhradě nájemného. Čekáme na reakci. 
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PŘÍLOHY:  

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 15.11.2023 

 

 

 

Zapisovatel: Mgr. Tereza Bublíková  Starosta: Ing. Jaroslav Paznocht 

ve Středoklukách dne:  ve Středoklukách dne: 

 

 

 

 

Ověřovatel: Martin Šeda    Ověřovatelka: Mgr. Šárka Třísková 

ve Středoklukách dne:    ve Středoklukách dne: 

 

 

Vyvěšeno na úřední desce dne:  

 

 

Sejmuto z úřední desky dne: 

  


